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Protokół Nr 89/2024 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Finansów 

wspólnie z pozostałymi stałymi komisjami Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

z dnia 22 lutego 2024 r. 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Rybczyński Adam –przewodniczący komisji 

2. Czarniak Janusz – zastępca przewodniczącego 

3. Roszak Joanna– członek komisji 

4. Kołodziej Piotr – członek komisji 

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin - Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kuberska Anna - Skarbnik Gminy Dąbrowa Biskupia 

4. Marzena Gustaw – Sekretarz Gminy Dąbrowa Biskupia 

5. Grzegorz Pomianowski – dyrektor Samorządowej Administracji Placówek Oświatowych 

w Dąbrowie Biskupiej 

6. Słupczewska Ewelina – kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dąbrowie 

Biskupiej 

7. Jaskulska Paulina – pracownik socjalny 

8. Zasada Paulina – inspektor 

9. Pawłowska Katarzyna – inspektor 

10. Joanna Roszak – starszy inspektor 

11. Kilimiak Urszula –- inspektor  

12. Radni Rady Gminy Dąbrowa Biskupia – zgodnie z załączoną listą obecności 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Omówienie materiałów na LIX sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

3. Sprawy bieżące. 

4. Zakończenie. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 
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Po stwierdzeniu quorum  Przewodniczący Komisji, radny Adam Rybczyński o godzinie 09:00 

otworzył posiedzenie Komisji. W związku z tym, że wszystkie komisje odbywają się o tej samej 

godzinie i dotyczą tych samych tematów postanowiono odbyć wspólne posiedzenie komisji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Gminy Wiesława Posadzy powitała Wójta 

Gminy Pana Marcina Filipiaka, członków komisji oraz pracowników Urzędu Gminy.  

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Pani Wiesława Posadzy na samym początku poinformowała radnych o złożeniu oświadczeń 

majątkowych na dzień 29 lutego br. w dwóch egzemplarzach z datą 29 luty 2024 rok. 

Radna Wiesława Posadzy - poinformowała , iż radni w aplikacji posiedzenia otrzymali pisma 

od Urzędu Cywilnej i Demokratycznej Kontroli w sprawie pilnego zwołania nadzwyczajnego 

posiedzenia organów stanowiących, w celu przeprowadzenia dyskusji nad koniecznością 

zmiany systemu zarządzania Rzeczpospolitą Polską. Prosi się Radę Gminy o podjęcie uchwały 

dotyczącej kwestii ustalenia stanowiska radnych co do zmiany systemu zarządzania RP na 

system prawdziwej demokracji, czyli sprawowania władzy bezpośrednio przez Naród Polski – 

bez przedstawicieli. Prosi się również o podjęcie uchwały sprawie pobierania podatków oraz 

podjęcie uchwały w sprawie współpracy z UCiDK w zakresie organizacji wyborów na 

Pełnomocników Rodu Polskiego. 

Nagranie oraz szczegółowy protokół z powyższego posiedzenia miałby być wysłany do UCiDK.  

Powyższe pismo uzupełniono dnia 9 lutego kolejnymi wnioskami, które radni również 

otrzymali w aplikacji posiedzenia. 

Wnioskodawca chce żeby sprawę rozpatrzyli wszyscy radni, dlatego chciałabym, żeby się 

wypowiedzieć, co o tym radni sądzą, czy chcą  żeby zwołać takie posiedzenie? 

Stanowisko Komisji, Skarg, Wniosków i Petycji: 

Zgodnie z: 

art. 7 Konstytucji RP Organy władzy publicznej działają na podstawie i w granicach prawa. 

Art. 87 Konstytucji 

1. Żródłami  powszechnie obowiązującego prawa RP są: Konstytucja, 

ustawy, ratyfikowane umowy międzynarodowe oraz rozporządzenia. 

2. Żródłami powszechnie obowiązującego prawa RP s…ą na obszarze 

działania organów, które je ustanowiły, akty prawa miejscowego. 

Art. 163 Konstytucji 

Samorząd terytorialny wykonuje zadania publiczne nie zastrzeżone przez Konstytucję lub 

ustawy dla organów innych władz publicznych. 

Art. 188 Konstytucji 

Trybunał Konstytucyjny orzeka w sprawach: 
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1/ zgodności ustaw i umów międzynarodowych z Konstytucją, 

2/ zgodności ustaw z ratyfikowanymi umowami międzynarodowymi, których ratyfikacja 

wymagała uprzedniej zgody wyrażonej w ustawie, 

3/ zgodności przepisów prawa, wydawanych przez centralne organy państwowe, z 

Konstytucją , ratyfikowanymi umowami międzynarodowymi i ustawami, 

4/ zgodności z Konstytucją celów lub działalności partii politycznych, 

5/ skargi konstytucyjnej, o której mowa w art. 79 ust. 1. 

W związku z powyższym uchwalanie aktów prawa miejscowego w sprawie pobierania 

podatków, ze względu na nieaktualność obowiązujących przepisów i niedopuszczalność 

tworzenia nowych ustaw przez „nielegalnie działające organizacje partyjne” w sposób 

oczywisty naruszałoby kompetencje Trybunału Konstytucyjnego jako organu powołanego do 

oceny zgodności z konstytucją ustaw i legalności działalności partii politycznych. Prowadziłoby 

to również do pominięcia hierarchii źródeł prawa. 

Brak jest także podstawy prawnej do powołania „Pełnomocników Rodu Polskiego” tym 

bardziej, że zakres ich działalności miałby wchodzić w płaszczyzny obowiązków zastrzeżonych 

wyłącznie dla innych organów, w tym :KRS, sądów powszechnych i trybunałów. 

Należy przeprowadzić głosowanie wszystkich radnych łącznie (nie komisjami) w celu 

akceptacji lub nie stanowiska  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przeprowadzono głosowanie: 

Za- 0 radnych 

Przeciw – 11 radnych  

Radni jednogłośnie zdecydowali, że nie chcą takiego posiedzenia. 

Ad. 2. Omówienie materiałów na LIX sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Pan Grzegorz Pomianowski  – przedstawił sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez Gminę Dąbrowa Biskupia za 2023 rok. 

Dyskusja: 

Wójt Gminy – zapytał czy  subwencji wystarczy na podwyżki dla nauczycieli? 

Powiedział też, że szkoły muszą szukać u siebie oszczędności. 

Pan Grzegorz Pomianowski – poinformował, że jeszcze tak nie było abyśmy nie musieli 

dokładać, że na dzień dzisiejszy zabraknie około 130 tys. zł, że kwota ta może ulec zmianie w 

ciągu roku. 

Radni nie mieli pytań do pracownika. 
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Pani Paulina Jaskulska – przedstawiła sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Gminie Dąbrowa 

Biskupia na lata 2020-2024. 

Dyskusja: 

Radny Tomasz Wronecki –  zapytał kto przeprowadzał takie pogadanki oraz  ile ich było ? 

Pani Paulina Jaskulska – odpowiedziała, że robiła to Pani Beata Rataj radca prawny z Torunia, z 

którą zawarta jest umowa, z porad tej Pani mogą korzystać nie tylko uczniowie ale również 

rodzice. 

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie czy ta Pani radca prawny z dziećmi rozmawia i je 

uświadamia ? 

Pani Ewelina Słupczewska – odpowiedziała, że rozmowy są przeprowadzane z dziećmi  od 

klasy piątej do ósmej. 

Pani Wiesława Posadzy – zapytała gdzie w Dąbrowie jest punkt konsultacyjny ? Poprosiła 

również, aby taką informację dać radnym i sołtysom z terenu naszej gminy. 

Pani Ewelina Słupczewska – odpowiedziała, że w Gminnej Bibliotece Publicznej jest taki punkt 

i każdy może z niego skorzystać w każdy piątek miesiąca od godziny 15 do 17-tej. 

Pani Ewelina Słupczewska – poinformowała również, że to pierwszy raz miało miejsce w 

ubiegłym roku , natomiast w tym roku rozpoczęto cykl i będzie to kontynuowane, gdyż bardzo 

dużo hejtu ma miejsce w szkołach. 

Radna Renata Gawrysiak – zapytała ile osób liczy zespół i ile było spotkań? 

Pani Paulina Jaskulska – poinformowała , że zespół interdyscyplinarny liczy trzynaście osób , w 

ubiegłym roku cały zespół spotkał się pięć razy , natomiast spotkań grup roboczych w 

ubiegłym roku było sześćdziesiąt. 

Nie było więcej pytań do pracowników. 

Pani Ewelina Słupczewska – przedstawiła sprawozdanie z realizacji ustawy o wspieraniu 

rodziny i systemie pieczy zastępczej za 2023 rok. 

Dyskusja: 

Radny Marek Świerkowski  - zapytał czy na terenie gminy mamy psychologa ? 

Pani Ewelina Słupczewska – odpowiedziała, że tak, Pani Bożena Macieja ze Szkoły 

Podstawowej w Pieraniu, ma w swoich obowiązkach współpracę nie tylko z uczniami ale 

całymi  rodzinami. 

Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie czy są efekty pracy psychologa z rodzinami? 

Pani Ewelina Słupczewska – odpowiedziała, że z 12 rodzin dwie już całkowicie wyszły z 

asystentury, są też rodziny, które bardzo długo pozostają w asystenturze. 
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Radna Renata Gawrysiak – zapytała pytanie  czy te dwanaście  rodzin i 33 dzieci to ogarnia 

jeden asystent? 

Pani Ewelina Słupczewska – poinformowała, że Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej jest w 

trakcie poszukiwania kolejnego asystenta, ale ciężko znaleźć taką osobę, to ciężka praca. 

Asystent współpracuje z pracownikami socjalnymi, ze szkołami, z policją oraz kuratorami. 

Asystent pomaga rodzinom przy planowaniu ich budżetu, wydatków, przy odrabianiu lekcji, 

przy wypełnianiu wniosków różnego rodzaju dokumentów. 

Asystent ma nienormowany czas pracy.  Są to wizyty cykliczne. 

Radna Wiesława Posadzy – zapytała o to kto decyduje o zaprzestaniu asystentury? 

Pani Ewelina Słupczewska – odpowiedziała, że decyzję podejmuje asystent z pracownikiem 

socjalnym poprze efekty , które muszą być widoczne w danej rodzinie. 

Nie było więcej pytań do pracownika. 

Pani Ewelina Słupczewska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy 

Domowej w Gminie Dąbrowa Biskupia na lata 2024-2027. 

Dyskusja: 

Radna Wiesława Posadzy – zapytała dlaczego członkiem  Zespołu interdyscyplinarnego jest 

Prezes Stowarzyszenia Dąbrowa Biskupia i kto to jest ? 

Pani Ewelina Słupczewska – odpowiedziała, że zgodnie z ich statutem musi być osoba z 

organizacji pozarządowej. Jest to Pani Elżbieta Nowacka z Dąbrowy Biskupiej. 

Poinformowała również o tym , że dzieci z klas V-VIII będą mogły nadal korzystać z pogadanek 

dotyczących hejtu w szkołach. Skutki hejtu to m.in. samobójstwa, załamania nerwowe, , niska 

samoocena, niskie  poczucie wartości. Hejt jest problemem ogólnopolskim. 

Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie, jak chcą ograniczyć hejt w szkołach, przecież 

uczniowie robią to też pod opieką rodziców i to rodzice powinni ponosić konsekwencje, nie 

tylko szkoła. 

Nie było więcej pytań do pracownika. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Pani Marzena Gustaw Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej Statut 

Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Poinformowała o tym , że Statut Gminy został przygotowany przez Komisję Statutową, 

pozostałe komisje wszystko wiedzą, że są to takie porządkująco - czyszczące zmiany. 

Poinformowała również o dwóch nowopowstałych sołectwach w miejscowościach 

Sobiesiernie i Bąkowo, co zostało uzgodnione z naszymi organami nadzorującymi. 

Nie było pytań. Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
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Pani Paulina Zasada – przedstawiła projekt uchwały w sprawie analizy zmian w 

zagospodarowaniu przestrzennym gminy Dąbrowa Biskupia. 

Poinformowała również członków komisji o coraz większej liczbie wniosków o ustalenie 

warunków zabudowy, w takich miejscowościach jak Rejna, Radojewice, Dąbrowa Biskupia. 

Dyskusja: 

Nie było pytań do pracownika. Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Pani Paulina Zasada – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia planu ogólnego gminy Dąbrowa Biskupia. 

Dyskusja: 

Brak chętnych do zabrania głosu. Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Pani Paulina Zasada – przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej w Woli Stanomińskiej. 

Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie czy można to sprzedać bezprzetargowo ? 

Pani Paulina Zasada – odpowiedziała, że tak ale nie mamy jeszcze wyceny tej nieruchomości. 

Radny Marek Świerkowski – powiedział, że dobrze by było gdyby Pani , która jest 

zainteresowana to kupiła i zagospodarowała. 

Nie było więcej pytań do pracownika. Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Pani Iwona Szczukowska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika i kandydata na strażaka ratownika 

Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Poinformowała radnych, że raz na dwa lata musimy taką uchwałę podjąć. Ostatnia była 

podjęta w 2020 roku, dlatego podjęcie tej uchwały jest zasadne. 

Dyskusja: 

Radna Renata Gawrysiak – zadała pytanie dotyczące obowiązku płacenia ekwiwalentu, czy to 

z naszego budżetu płacimy ? 

Pani Iwona Szczukowska – odpowiedziała, że tak , ekwiwalent jest płacony z naszego budżetu. 

Radny Marek Świerkowski -  zadał pytanie jak jest liczony czas podczas akcji ratowniczej? 

Pani Iwona szczukowska – odpowiedziała, że czas liczy się od momentu otrzymania zgłoszenia 

z centrali  do momentu powrotu z akcji ratowniczej i zameldowania się w centrali przez 

radiotelefon. 

Wójt Gminy – zapytał co w przypadku gdyby nasza jednostka musiała być zadysponowana do 

innego powiatu np. do Zakrzewa, które leży tylko 7 km od Dąbrowy ale należy już do  powiatu 

aleksandrowskiego ? 
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Pani Iwona Szczukowska – poinformowała, iż jest po rozmowie z Państwową Strażą Pożarną, 

zabezpieczenie obszaru chronionego, jeżeli będzie taka potrzeba do innego powiatu to 

wówczas obowiązek zapłaty strażakom spoczywa na naszej gminie. 

Nie było więcej pytań do pracownika. Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Pani Katarzyna Pawłowska – poinformowała, iż przedstawi projekty  wszystkich pięciu uchwał 

a potem ewentualna dyskusja. 

Pani Katarzyna Pawłowska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji 

Parafii rzymskokatolickiej pw. Świętej Trójcy w Chlewiskach. 

Pani Katarzyna Pawłowska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji 

Parafii rzymskokatolickiej pw. Św. Michała Archanioła w Brudni. 

Pani Katarzyna Pawłowska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji 

Parafii rzymskokatolickiej pw. Świętej  Trójcy w Chlewiskach. 

Pani Katarzyna Pawłowska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji 

Parafii rzymskokatolickiej pw. Św. Michała Archanioła w Brudni. 

Pani Katarzyna Pawłowska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji 

Wspólnocie Mieszkaniowej w Radojewicach. 

Dyskusja: 

Pani Katarzyna  Pawłowska – poinformowała komisje, że łącznie na dwanaście wniosków 

dofinansowanie otrzymaliśmy na siedem. 

Radny Tomasz Wronecki – zapytał pracownika czy powinny być przetargi na te prace? 

Pani Katarzyna Pawłowska – odpowiedziała, że przy zapytaniu zakupowym pomaga, natomiast 

firmę wybiera proboszcz danej parafii, konserwator zabytków musi też wyrazić zgodę wybór 

konkretnej firmy. Niezbędne dokumenty to m.in. cały komplet dokumentacji tj. pozwolenia na 

budowę, zgody konserwatora zabytków. 

Radna Joanna Roszak – zadała pytanie dotyczące nieskorzystania z dofinansowania dwóch 

parafii w Parchaniu i Pieraniu. 

Pani Katarzyna Pawłowska – odpowiedziała, iż 4 grudnia ubiegłego roku proboszcz z Pierania 

poinformował o tym fakcie , gdyż nie uzyskał zgody konserwatora zabytków, bo firmy nie 

dostarczyły odpowiednich dokumentów. Natomiast jeśli chodzi o Parchanie, to musimy czekać 

aż wygaśnie promesa. Po rezygnacji księdza z Pierania gmina wystąpiła o zmianę zadania, w 

miejsce  Pierania został złożony wniosek o zmianę zadania na Dwór w Parchaniu. 

Radna Wiesława Posadzy – zapytała o zakres prac w świetlicach. 

Pani Katarzyna Pawłowska – pracownik poinformował, że w Sobiesierni i Bąkowie brak 

podłączenia do kanalizacji, generalnie jest kłopot z podłączeniem do kanalizacji świetlicy w 

Sobiesierni, pozostałe dwie mają swoje przydomowe oczyszczalnie, termin realizacji  
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wszystkich świetlic przypada na 22 kwietnia bieżącego roku. Poinformowała również, że 

dotrzymanie terminu leży po stronie wykonawcy. 

Nie było więcej pytań do pracownika. Projekty wszystkich pięciu uchwał zostały przyjęte 

pozytywnie. 

Pani Anna Kuberska - przedstawiła informację o wysokości dokonanych umorzeń oraz 

ulgach udzielanych w trybie określonym uchwałą Nr XXVII/219/2021 Rady Gminy Dąbrowa 

Biskupia z dnia 30 września 2021r. w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i 

trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, 

przypadających Gminie Dąbrowa Biskupia i jej jednostkom podległym, warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 

publiczną oraz wskazanie organu lub osób uprawnionych do udzielania tych ulg za 2023 rok. 

Poinformowała, iż nie dokonano umorzeń oraz ulg w trybie wymienionym powyżej. 

Dyskusja: 

Radny Tomasz Wronecki – zapytał , czy dużo było takich wniosków? 

Pani Anna Kuberska – odpowiedziała, że nie było umorzeń, bo w ogóle nie było wniosków. 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu. 

Pani Anna Skarbnik – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Dąbrowa Biskupia na 2024 rok. 

Poinformowała również komisje, iż subwencji oświatowej z pewnością zabraknie na 

wynagrodzenia dla nauczycieli, będzie to kwota około 150 tys. zł na ten moment. 

Nie było pytań oraz uwag. Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2024-2035.  

Dyskusja: 

Nie było chętnych do zabrania głosu. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Wszystkie omawiane materiały znajdują się w teczce „materiały pod obrady sesji”. 

Ad. 3. Sprawy bieżące. 

Radny Tomasz Wronecki – w związku z tym, że Wójt powiedział na początku, że szkoły muszą 

szukać oszczędności radny zapytał co Wójt miał na myśli ? 

Wójt Gminy -  poinformował, iż na najbliższym spotkaniu z dyrektorami szkół będzie 

zasygnalizowanie dyrektorom generowania oszczędności, szkoły wnioski do budżetu składają 

do urzędu, są to potężne środki finansowe , to nie będzie łatwe . 

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie co z drogą do szkoły , droga wygląda jak „ser”. 

W tym momencie poproszoną Panią Joannę Roszak. 
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Wójt Gminy – przyznał, że nie tylko ta droga, większość dróg w naszej gminie tak wygląda, 

musi być pogoda, masa asfaltowa jest zamówiona. 

Radny Marek Świerkowski – stwierdził, że objeżdżając mieszkańców z nakazami podatkowymi 

nie zauważył, aby gdziekolwiek były dziury łatane przez pracowników naszej komunalki. 

Pani Joanna Roszak – potwierdziła, to co mówił wcześniej Wójt, że warunki pogodowe nie 

pozwalają na to aby masą asfaltową łatać dziury na drogach. 

Radny Tomasz Wronecki – określił dziury na drodze między Chlewiskami a Mleczkowem jako 

„lole”. 

Radna Renata Gawrysiak – przypomniała o interpelacji złożonej 8 listopada ubiegłego roku w 

kwestii dziur w Nowym Dworze, i oświadczyła, że gdyby były wtedy załatane to dzisiaj nie 

wyglądały by tak jak wyglądają. Oznajmiła, że jest zdziwiona tym, że od listopada ubiegłego 

roku nie było ani jednego dnia pogodnego aby to zrobić. 

Pani Joanna Roszak – podkreśliła, że nie może stać woda, żeby był położony asfalt na zimno 

musi być sucha nawierzchnia. Warunki pogodowe są jakie są i nie pozwalają na pewne prace. 

Jak tylko będziemy mieli czym i kim robić to będzie to robione. 

Pani Renata Gawrysiak – wystąpiła też w imieniu swoich sąsiadów starszych osób 

mieszkających przy drodze wojewódzkiej , nie mogących  korzystać z łazienki, gdyż nie są 

podłączeni do kanalizacji a to jest związane ze zmianą organizacji ruchu.  

Pani Joanna Roszak – odpowiedziała radnej, że jest problem z załatwieniem projektu zmiany 

organizacji ruchu, jest to droga wojewódzka i takie są wymogi, pracownik obiecał, że spróbuje 

raz jeszcze wystąpić w tej sprawie.  

Radna Renata Gawrysiak – zadała pytanie w kwestii drogi w Nowym Dworze , powstały tam 

nowe zabudowania, , a pnie nie są wyrwane, mieszkańcy nie mogą się grodzić. 

Pani Joanna Roszak – odpowiedziała, że droga jest wytyczona, jest uregulowane prawnie, ale  

czekamy na decyzję na wycinkę drzew ze Starostwa Powiatowego. 

Radna Renata Gawrysiak – zadała Wójtowi pytanie czy przed wyborami będą zebrania 

wiejskie w sołectwach? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że zebrań wiejskich przed wyborami nie będzie. 

Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie w kwestii wypożyczania świetlic wiejskich osobom 

spoza sołectwa? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że jeżeli sołtys danego sołectwa nie wyrazi zgody na 

wypożyczenie to Wójt również nie podpisze takiej zgody. Może należy jakieś zarządzenie w tej 

kwestii przygotować. 

Radny Marek Świerkowski – zapytał Wójta czy nie idzie wysłać pisma do firmy Play  w sprawie 

masztu , chodzi o zasięg , indywidualnie nie chcą z nikim rozmawiać, indywidualne rozmowy 

nie odnoszą skutku. 
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Wójt Gminy – odpowiedział, że nie leży to w gestii urzędu, tak twierdzą przedstawiciele tej 

firmy, inni operatorzy nie chcą się podłączyć np. Orange czy Plusa. Wysłane zostanie  pismo 

do poszczególnych operatorów innych niż Orange czy Plus. 

Radna Joanna Roszak - - zgłasza nieświecącą się lampę w Modliborzycach przy posesji 21. 

Radna Cecylia Herrmann – zgłasza  świecące w dzień lampy w miejscowości Konary przy 

posesjach 21 i 22. 

Pani Joanna Roszak – poinformowała, że część wymienionych miejscowości jest już zgłoszona, 

pozostałe zostaną zgłoszone. 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu.  

Ad. 4. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radny Adam 

Rybczyński podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie komisji. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 22 lutego 2024 r., godz. 12:00 

Protokółowała:    Prowadzący posiedzenie 

Urszula Kilimiak    Adam Rybczyński 


